
简约的线条勾勒意趣之美。材质的对比，线条的运用，都刻意
营造一个现代极简空间。金属的光泽、陶瓷的光晕，体现了现
代时尚对简约的不懈追求。或许，水龙头就仅有这么一款，才
能适合整个空间。

Simple lines describe interest and charm. Both the contrast of 
material quality and the application of lines create a modern 
and simple space. The gloss of metal and the luster of ceramics 
embody modern fashion's pursuit of simplicity. Maybe only this 
style of tap can suit the whole space.
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F011052C
Double Handle Four-connection 
Bath Shower Faucet
双把台式四联浴缸淋浴龙头
带单功能方形花洒，防缠绕 1.5 米花洒软管
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Double Handle Concealed Basin Faucet 
双把入墙式面盆龙头

F011610C   
Single  Handle Concealed Basin Faucet 
单把入墙式面盆龙头
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不同的浴缸龙头解决方案适用于不同的浴缸产品，形式的创变，都离不开产
品的本质，就是为了让您在浸浴时体验那一份放松与舒坦。

Different bath faucet solutions are applicable to different bathtub products. The 
innovation of forms is inseparable from the essence of products, which is to let 
you experience the relaxation and cozyduring bath.

F011059C
Single Handle Standing Bath 
Shower Faucet
单把落地浴缸淋浴龙头
带单功能方形花洒，防缠绕 1.5 米银灰软管
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F011620C   
Single Handle Basin Faucet
单把台式面盆龙头
带按压下水

F011630C   

双把台式面盆龙头
带按压下水
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